
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 1 / 2023

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 30- enero - 2023

Hora inicio / fin 20:12 h. - 20:58

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

         ASISTENTES:

 PRESIDENTA 

Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

María Jesús Garrido Moya

 VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos
municipales.

María Isabel Granero Moya

Vecinos designados por Grupos Políticos

Manuel Pegueroles Belmonte Grupo Político PSOE

Personas designadas por Alcaldía

Eva Lidón Barreda Martín

Representantes de asociaciones de vecinos. 

Jose L. Gómez Sánchez AAVV SAN BERNARDO

Representantes de AMPAS

Jorge Ernesto Porcar AMPA  CEIP  ANTONIO
ARMELLES DOMEN.

      SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido
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EXCUSAN ASISTENCIA:

María Isabel Cebrián Gómez

Manel Josep Estrada Merlià

Alberto Ramos Renau

José Oscar Sánchez Naches

NO ASISTEN:

Miguel A. Guillamón Naches

Estefanía García Gómez

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la
Junta de Distrito Sur de fecha 19 de diciembre de 2022

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia de Alcaldía Sur, en la calle Ricardo Catalá, esquina Joaquín Marqués,
siendo las veinte horas y doce minutos del día 30 de enero de dos mil veintitrés, bajo la
presidencia de Patricia Puerta Barberá, presidenta de la Junta y Consejo del distrito
Sur, se reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión
ordinaria  de  la  Junta  Municipal  de  Distrito  Sur,  con  mi  asistencia  como Secretaria
Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión
pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN
ORDINARIA  DE LA  JUNTA  MUNICIPAL  DE  DISTRITO  SUR  DE  FECHA  19  DE
DICIEMBRE DE 2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el día 19
de diciembre de 2022 por unanimidad se acuerda aprobarla. 
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2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA

La Sra. Presidenta Patricia Puerta, da la palabra a Victor Escoín Reula, técnico del
Negociado  de  Participación  Ciudadana,  que  informa  sobre  bases  reguladoras  del
proceso de los presupuestos participativos DECIDIM 2023-2024 y como participar en
ellos  a  través  de  la  plataforma  decidim.castello.es,  en  la  que  pueden  participar
cualquier vecina o vecino, empadronado en Castelló de la Plana mayor de 16 años.
Esta participación consta de cuatro fases, hasta el 31 de marzo de 2023, recepción de
propuestas. Fase 2, votaciones de las propuestas presentadas, pudiendo dar soporte a
3 de ellas. Fase 3, a través de los Consejos de Distrito municipales, votos a distribuir
entre todas las propuestas recibidas y en la fase 4 se publicarán los resultados entre el
6 y 12 de febrero de 2024 en la plataforma decidim.

Una vez finalizada la información sobre los presupuestos participativos, el técnico se
despide de los miembros de la junta.

La Presidenta, informa que por parte del negociado de normalización lingüística, se ha
desestimado la propuesta de denominación de dos viales,  ubicados en el  polígono
industrial Pi Gros, junto a la Ronda este y que discurren entre la Avda. Casalduch y el
Camino Pi  Gros por  el  oeste y entre el  camí  Pi  Gros y la  Avda Casalduch,  cuyos
nombre  que  se  propusieron  fueron  Puerto  de  Tosas  y  Auñamendi,  y  proponen  el
nombre de Teide y Montblanc, para ser valorados o aprobados por la junta de Distrito
Sur. En ese momento los asistentes acceden en la propuesta de la denominación para
estos viales Teide y Montblanc.

Acto seguido procede a informar sobre las cuestiones planteadas por los miembros de
la Junta de Distrito de la anterior sesión informa de las respuestas y las actuaciones
realizadas por los servicios municipales, entre ellas las siguientes:

Reiteración  del  representante  de  la  AAVV  La  Aduana,  Grupo  Lourdes,  sobre  la
necesidad de desbroce y repaso del carril Bici desde San Andrés hasta el Pabellón
Ciudad de Castelló, el trabajo se ha realizado el 26/01/23.

Reiteración de la incidencia realizada a través del SMC no se han quitado las hierbas y
maleza en la cuneta de la calle Vallat, grupo San Bernardo. El trabajo está pendiente
de realizar con la previsión de realizarlo la primera quincena de febrero cuando se
incorpore al trabajo el personal que falta.

María  España  Novoa,  representante  del  grupo  municipal  PP,  comunica  que  es
necesaria la limpieza del barranquet. El  día 21 de diciembre de 2022, se solicitó a la
Confederación  Hidrográfica  del  Júcar  autorización  para  la  limpieza  del  barranco,  se
encuentra a la espera de su autorización para proceder.
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José Oscar Sánchez Ramos representante de la AAVV La Aduana – Grupo Lourdes,
desbroce de hierbas del carril bici del Camí Sequiota y también el desbroce de hierbas
y limpieza en muro de la vía del tren. El trabajo se ha realizado 26/01/2023. 

Manel Josep Estrada Melià, representante del grupo municipal Compromís, comunica
que, en la rotonda de la Avda Valencia, concretamente donde en un kebab que se
encuentra frente telepizza), hay un socavón hacia el interior del carril de la isleta que es
peligroso para la circulación y solicita su arreglo. La reparación ha sido realizada.

José Oscar Sánchez Ramos representante de la AAVV La Aduana – Grupo Lourdes,
comunica que es necesaria mayor limpieza de papeleras de la plaza, sobre todo el
vaciado de las mismas. Se comunica desde el negociado de limpieza que por la plaza
se  pasa  tres  veces  por  semana  y  se  vacían  las  papeleras  pero  allí  se  realizan
botellones y seguramente los sábados o domingos por la mañana estén llenas. Se ha
dado aviso a la empresa de mantenimiento para que pasen también en fin de semana.
También el arreglo de socavones existentes en camino Sequiota que discurre junto a al
muro de la vía del tren, tanto en el camino como en el carril bici. Comunican que se
inserta el vial en la base de necesidades de repavimentación de calzadas, no obstante,
hasta que se pueda llevar a cabo esta reparación integral se hará un mantenimiento de
carácter puntual.

Que en la Avda. Valencia hasta la Rotonda Sur (7 de julio) faltan aceras a ambos lados
de la vía, así como un paso de peatones a la altura de la parada de bus que está en la
zona del Centro de Menores (Avda. Valencia). Se desde infraestructuras comunican
que  el  lado  Este  de  la  Avenida  Valencia  no  dispone  de  aceras  porque  no  hay
disponibilidad de terrenos para la ejecución de las mismas. En cuanto a la petición del
paso  de  peatones,  según  directrices  de  la  sección  de  movilidad,  no  procede  la
ejecución del mismo. 

Alberto Ramos, presidente de la AAVV San Jaime – Grupo Roquetes, comunica que de
los bancos alrededor del centro cívico y que hay al lado del parque infantil son muy
bajos, que hay mucha gente mayor y solicita que se eleven o se de una solución.  Se
han inspeccionado los bancos para estudiar una solución y se realizarán los trabajos lo
antes posible.

La manguera de riego por goteo del parque infantil de Roquetes ha sido arrancada,
solicitando que se reponga o arregle. Se ha dado aviso a la empresa de mantenimiento
de jardines para su conocimiento y efectos oportunos.

Los desagües de los imbornales de la plaza están obturados, por lo que solicita su
limpieza. Se ha procedido a la limpieza de los imbornales.
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Mayor limpieza en el barrio y comenta que se controle el trabajo del barrendero, ya que
los vecinos manifiestan que se dedica mucho tiempo a mirar el móvil. No es posible
ampliar la limpieza en el barrio. En cuanto a la queja de los vecinos, se traslada la
misma a la empresa adjudicataria para que los supervisores comprueben el hecho. 

Vicente Juan Campos Ruiz, representante de la AAVV San Pablo – Perpetuo Socorro,
comunica que es necesario parchear  el  asfalto de la  calle  San Alfonso y zona del
parque de Perpetuo Socorro ya que hay de socavones, concretamente en calle San
Alfonso n.º 16 que está el centro cívico hasta San Alfonso 33, frente a panadería y la
zona de la derecha de la calle contra el parque.·El trabajo se ha realizado.

Que en el parque Perpetuo Socorro, situado entre las calles Lezuza, Sierra de Alcaraz
y Rio Valdemembra, se llevan las trapas de alcantarilla, que se repongan y se instale
de forma que no puedan llevárselas. Se han revisado las trapas y se comprueba que
no falta ninguna y las que hay son de seguridad.

Limpieza de las hojas caídas amontonadas en todas las calles y que pueden obturar
las  alcantarillas.  Comunican  que  las  hojas  se  recogen  con  la  barredora  tras  ser
amontonadas y limpieza de agua que se estanca en bordillos y que se produce por
limpieza de patios o fincas que desaguan en la calle. Comunican que las tareas de
limpieza de los inmuebles no deben afectar a la vía pública según la ordenanza de
convivencia ciudadana. Se debe dar aviso a la Policía Local.

José L. Gómez Sánchez, presidente de la AAVV San Bernardo, reitera la solicitud de
mayor alumbrado del Parque Roselló ya que es insuficiente. Los árboles tapan la luz
provocando que la caseta de la sede social de la Asociación vecinal y alrededores se
quede en penumbra, por lo que solicita ampliar la iluminación para mayor seguridad y
disfrute  de  los  vecinos  de  esta  plaza.  Comunican  desde  la  unidad  administrativa
correspondiente que, de conformidad con el Reglamento de eficiencia energética en
instalaciones  de  alumbrado  exterior,  cuyo  objeto  es  mejorar  la  eficiencia  y  ahorro
energético así como la emisión de gases de efecto invernadero; en los parques se
iluminará los accesos al mismo, sus paseos y áreas de estancia. Se está estudiando si
la  iluminación  actual  cumple  con  los  requisitos  establecidos  en  la  norma,  en  caso
contrario se mirará la opción de aumentar la luz en dichas zonas.

Reiteración del mantenimiento del local social de la Asociación en parque Roselló, ya
que  al  ser  de  madera  se  encuentra  deteriorado,  siendo  ya  de  forma  urgente  su
mantenimiento.  Comunican  que  está  prevista  la  realización  de  los  trabajos  para
después de los meses de verano. 

Reposición de la red protectora de la pista deportiva del parque Roselló está rota. Se
está esperando la recepción de la red que ya se ha pedido para reponerla. Por otro
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lado había necesidad de podar unas ramas para colocar la red y los encargados del
mantenimiento de jardines informan que ya está programada su poda. 

Que se instale  el  contenedor  de basura  en el  Parque Roselló  que fue quitado.  El
contenedor ha sido colocado.

3º. - DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto siguiente
del orden del día.

4. - RUEGOS Y PREGUNTAS

En relación con el ruego realizado por AVV San Jaime, que en la Avda. Valencia hasta la
Rotonda Sur (7 de julio)  faltan aceras a ambos lados de la vía,  así  como un paso de
peatones a la altura de la parada de bus que está en la zona del Centro de Menores,
solicitan  que  se  clarifique  la  información  sobre  la  imposibilidad  de  colocación  y  las
directrices aludidas.

José  L.  Gómez Sánchez  de  la  AAVV San Bernardo,  comunica  que la  trapa  de la
alcantarilla de la calle Soneja está rota, solicita su reparación.

Limpieza de los  imbornales  en la  rotonda del  Camí Pí  Gros con Avda.  Campo de
Montiel ya que vuelven a estar obturadas.

Colocación de dos badenes de obra en el grupo San Bernardo con Camí Pí Gros y otro
a ser posible en el parque Roselló.

Colocación de un semáforo y marquesina a la altura de Pirecas, en Ctra. Almazora,
grupo Roquetes, donde se encuentra el badén de obra. 

Que  en  la  Avda.  Campo de  Montiel  entre  el  ambulatorio  y  la  Avda.  Almazora,  se
coloque señalización lumínica, ya que hay unas vallas por obras y no se ven, siendo
peligroso.

Eva  Lidón  Barreda,  expone  la  necesidad  de  colocación  de  contenedores  de  ropa,
aceite  usado  y  pilas  en  el  grupo  Lourdes  en  los  lugares  que  se  consideren
convenientes.

Jorge Ernesto Porcar, de CEIP Antonio Armelles, expone la necesidad del relleno de
los alcorques de las palmeras en el grupo Roquetes que se encuentran en zona del
centro cívico.
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Refuerzo de la iluminación en la plaza del grupo Roquetes, lateral sur del centro cívico,
donde se encuentran los contenedores de basura.

M.ª Jesús Garrido Moya, manifiesta que en la Avda. Campo de Montiel se encuentra la
acera en obras, hay dos agujeros profundos sin trapa siendo peligroso. Solicita sean
puestas estas trapas a los efectos de evitar accidentes con los viandantes.

Que en la Avda. Campo de Montiel, en la zona de obra, existen hierbas entre la acera y
la carretera, que la barrendera intenta quitarlas pero que no se le proporciona azada,
solicita que se quiten o se de la instrumentación necesaria a la operaria.

Solicita amarre o fijación al suelo de los contenedores situados en la Avda. Campo de
Montiel, los que no se mueven del sitio, ya que con el aire acaban estando tirados por
el suelo o en la vía púbica.  

José L. Gómez Sánchez, AAVV San Bernardo solicita vigilancia policial en el parque
Roselló ya que se consume drogas y dejan además sustancias en el parque, siendo
peligroso para los usuarios.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  cincuenta  y  ocho  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, la señora Presidenta levanta la
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente
acta que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta Municipal de Distrito Sur.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d'Acta 1 / 2023

Caràcter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 30 - gener - 2023

Hora inicie / fi 20.12 h. - 20.58

Lloc Tinença Alcaldia Sud 

ASSISTENTS :

 PRESIDENTA 

Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

María Jesús Garrido Moya

 VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals.

María Isabel Granero Moya

Veïns designats per Grups Polítics

Manuel Pegueroles Belmonte Grup Polític PSOE

Persones designades per Alcaldia

Eva Lidón Barreda Martín

Representants d'associacions de veïns 

Jose L. Gómez Sánchez AV SAN BERNARDO

Representants de les AMPAS

Jorge Ernesto Porcar AMPA  CEIP  ANTONIO
ARMELLES DOMEN.

  SECRETÀRIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido
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EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

María Isabel Cebrián Gómez

Manel Josep Estrada Merlià

Alberto Ramos Renau

José Oscar Sánchez Naches

NO ASSITEIXEN

Miguel A. Guillamón Naches

Estefanía García Gómez

Ordre del dia. 

1r.- Aprovació si és procedent de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta
de Districte Sud de data 19 de desembre de 2022

2n.- Informe de la Presidenta

3r.- Despatx extraordinari

4t.- Precs i preguntes.

En la Tinença d'Alcaldia Sud, al carrer Ricardo Catalá, cantonada Joaquín  Marqués,
sent les vint hores i dotze minuts del dia 30 de gener de dos mil vint-i-tres, sota la
presidència de Patrícia Puerta Barberá, presidenta de la Junta i Consell del districte
Sud, es reuneixen els senyors i senyores a dalt assenyalats a fi de celebrar sessió
ordinària  de  la  Junta  Municipal  de  Districte  SUD,  amb la  meua assistència  com a
Secretària Delegada de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia 

1r.-  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA  DE  LA  JUNTA  MUNICIPAL  DE  DISTRICTE  SUD  DE  DATA  19  DE
DESEMBRE DE 2022 

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia
19 de desembre de 2022 per unanimitat s'acorda aprovar-la. 
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2n.- INFORME DE LA PRESIDENTA

La  Presidenta  Patricia  Puerta,  dona  la  paraula  a  Victor  Escoín  Reula,  tècnic  del
Negociat de Participació Ciutadana, que informa sobre bases reguladores del procés
dels pressupostos participatius DECIDIM 2023-2024 i com participar en ells a través de
la plataforma decidim.castello.es,  en la qual  poden participar qualsevol  veïna o veí,
empadronat a Castelló de la Plana major de 16 anys. Aquesta participació consta de
quatre fases, fins al 31 de març de 2023, recepció de propostes. Fase 2, votacions de
les  propostes  presentades,  podent  donar  suport  a  3  d'elles.  Fase 3,  a  través dels
Consells de Districte municipals, vots a distribuir entre totes les propostes rebudes i en
la fase 4 es publicaran els resultats entre el 6 i 12 de febrer de 2024 en la plataforma
decidim.

Una vegada  finalitzada  la  informació  sobre  els  pressupostos  participatius,  el  tècnic
s'acomiada dels membres de la junta. 

La  Presidenta,  informa que  per  part  del  negociat  de  normalització  lingüística,  s'ha
desestimat la proposta de denominació de dos vials, situats en el polígon industrial Pi
Gros, al costat de la Ronda aquest i que discorren entre l'Av. Casalduch i el Camí Pi
Gros per l'oest i entre el camí Pi Gros i la Avda Casalduch, el nom de la qual que es
van  proposar  van  ser  Port  de  Tosas  i  Auñamendi,  i  proposen  el  nom de  Teide  i
Montblanc,  per  a  ser  valorats  o  aprovats  per  la  junta  de Districte  Sud.  En  aquest
moment els assistents accedeixen en la proposta de la denominació per a aquests vials
Teide i Montblanc.

Tot seguit procedeix a informar sobre les qüestions plantejades pels membres de la
Junta  de  Districte  de  l'anterior  sessió  informa  de  les  respostes  i  les  actuacions
realitzades pels serveis municipals, entre elles les següents:

Reiteració del representant de la AV La Duana, Grup Lourdes, sobre la necessitat de
desbrossament  i  repàs del  carril  Bici  des de Sant  Andrés  fins  al  Pavelló  Ciutat  de
Castelló, el treball s'ha realitzat el 26/01/23.

Reiteració de la incidència realitzada a través del SMC no s'han llevat les herbes i mala
herba en la cuneta del carrer Vallat,  grup Sant Bernardo. El treball està pendent de
realitzar amb la previsió de realitzar-lo la primera quinzena de febrer quan s'incorpori al
treball el personal que falta.

María España Novoa, representant del grup municipal PP, comunica que és necessària
la  neteja  del  barranquet.  El  dia  21  de  desembre  de  2022,  es  va  sol·licitar  a  la
Confederació Hidrogràfica del Xúquer autorització per a la neteja del barranc, es troba
a l'espera de la seva autorització per a procedir. 
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José  Oscar  Sánchez  Ramos  representant  de  la  AV  La  Duana  –  Grup  Lourdes,
desbrossament d'herbes del carril  bici  del Camí Sequiota i també el desbrossament
d'herbes i neteja en mur de la via del tren. El treball s'ha realitzat 26/01/2023. 

Manel  Josep Estrada Melià,  representant  del  grup municipal  Compromís,  comunica
que, en la rotonda de la Av. València, concretament on en un kebab que es troba front
telepizza), hi ha una foradada cap a l'interior del carril de la illeta que és perillós per a la
circulació i sol·licita el seu arranjament. La reparació ha estat realitzada.

José  Oscar  Sánchez  Ramos  representant  de  la  AV  La  Duana  –  Grup  Lourdes,
comunica  que  és  necessària  major  neteja  de  papereres  de  la  plaça,  sobretot  el
buidatge d'aquestes. Es comunica des del negociat de neteja que per la plaça es passa
tres vegades per setmana i es buiden les papereres però allí es realitzen botellons i
segurament  els  dissabtes  o  diumenges  al  matí  estan  plenes.  S'ha  donat  avís  a
l'empresa  de  manteniment  perquè  passin  també  en  cap  de  setmana.  També
l'arranjament de foradades existents en camí Sequiota que discorre al costat del mur
de la via del tren, tant en el camí com en el carril bici. Comuniquen que s'insereix el vial
en la base de necessitats de repavimentació de calçades, no obstant això, fins que es
pugui  dur  a  terme  aquesta  reparació  integral  es  farà  un  manteniment  de  caràcter
puntual.

Que en l'Av. València fins a la Rotonda Sud (7 de juliol) falten voreres a banda i banda
de la via, així com un pas de vianants a l'altura de la parada de bus que està en la zona
del  Centre  de Menors (Av.  València).  Es des d'infraestructures comuniquen  que el
costat Est de l'Avinguda València no disposa de voreres perquè no hi ha disponibilitat
de terrenys per a l'execució d'aquestes. Quant a la petició del pas de vianants, segons
directrius de la secció de mobilitat, no procedeix l'execució d'aquest. 

Alberto Ramos, president de la AV Sant Jaume – Grup Roquetes, comunica que dels
bancs al voltant del centre cívic i que hi ha al costat del parc infantil són molt baixos,
que  hi  ha  molta  gent  gran  i  sol·licita  que  s'elevin  o  se  done  una  solució.  S'han
inspeccionat els bancs per a estudiar una solució i es faran els treballs al més aviat
possible. 

La  mànega de  reg per  degoteig  del  parc  infantil  de  Roquetes  ha estat  arrencada,
sol·licitant  que es reposi o arregli.  S'ha donat  avís a l'empresa de manteniment de
jardins perquè en prengueu coneixement i efectes oportuns.

Els desguassos dels embornals de la plaça estan obstruïts, per la qual cosa sol·licita la
seva neteja. S'ha procedit a la neteja dels embornals.

Major neteja en el barri i comenta que es controli el treball de l'escombrariaire, ja que
els veïns manifesten que es dedica molt temps a mirar el mòbil. No és possible ampliar
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la neteja en el barri. Quant a la queixa dels veïns, es trasllada la mateixa a l'empresa
adjudicatària perquè els supervisors comprovin el fet. 

Vicente  Juan  Campos  Ruiz,  representant  de  la  AV  Sant  Pau  –  Perpetu  Socors,
comunica que és necessari posar pegats l'asfalt del carrer Sant Alfons i zona del parc
de Perpetu Socors ja que hi ha de foradades, concretament en carrer Sant Alfons núm.
16 que està el centre cívic fins a Sant Alfons 33, enfront de fleca i la zona de la dreta
del carrer contra el parc.·El treball s'ha realitzat.

Que al  parc Perpetu Socors,  situat  entre els  carrers Lezuza,  Sierra d'Alcaraz i  Rio
Valdemembra, s'emporten les trapes d'embornal, que es reposin i s'instal·li de manera
que no puguin portar-les-hi. S'han revisat les trapes i es comprova que no falta cap i les
que hi ha són de seguretat.

Neteja de les fulles caigudes amuntegades en tots els carrers i que poden obstrueixen
els  embornals.  Comuniquen  que  les  fulles  es  recullen  amb  la  màquina  netejadora
després  de  ser  amuntegades  i  neteja  d'aigua  que  s'estanca  en  vorades  i  que  es
produeix per neteja de patis o finques que desguassen al carrer. Comuniquen que les
tasques de neteja dels immobles no han d'afectar la via pública segons l'ordenança de
convivència ciutadana. S'ha de donar avís a la Policia Local.

José L. Gómez Sánchez, president de la AV Sant Bernardo, reitera la sol·licitud de
major  enllumenat  del  Parc  Roselló  ja  que  és  insuficient.  Els  arbres  tapen  la  llum
provocant que la caseta de la seu social de l'Associació veïnal i voltants es quedi en
penombra, per la qual cosa sol·licita ampliar la il·luminació per a major seguretat i gaudi
dels veïns d'aquesta plaça. Comuniquen des de la unitat administrativa corresponent
que,  de  conformitat  amb  el  Reglament  d'eficiència  energètica  en  instal·lacions
d'enllumenat  exterior,  l'objecte del qual  és millorar  l'eficiència i  estalvi  energètic així
com l'emissió de gasos d'efecte d'hivernacle;  als  parcs s'il·luminarà  els  accessos a
aquest,  els seus passejos i  àrees d'estada. S'està estudiant  si  la il·luminació actual
compleix amb els requisits establerts en la norma, en cas contrari  es mirarà l'opció
d'augmentar la llum en aquestes zones.

Reiteració del manteniment del local social de l'Associació en parc Roselló, ja que a
l'ésser  de fusta es troba deteriorat,  sent  ja  de manera urgent  el  seu manteniment.
Comuniquen que està prevista la realització dels treballs per a després dels mesos
d'estiu. 

Reposició de la xarxa protectora de la pista esportiva del parc Roselló està trencada.
S'està esperant la recepció de la xarxa que ja s'ha demanat per a reposar-la. D'altra
banda  hi  havia  necessitat  de  podar  unes  branques  per  a  col·locar  la  xarxa  i  els
encarregats del manteniment de jardins informen que ja està programada la poda. 
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Que  s'instal·li  el  contenidor  d'escombraries  al  Parc  Roselló  que  va  ser  llevat.  El
contenidor ha estat col·locat. 

3r. - DESPATX EXTRAORDINARI

No existint cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre
del dia

4. - PRECS I PREGUNTES

En relació amb el prec realitzat per AV Sant Jaume, que en l'Av. València fins a la
Rotonda Sud (7 de juliol) falten voreres a banda i banda de la via, així com un pas de
vianants a l'altura de la parada de bus que està en la zona del Centre de Menors,
sol·liciten  que  s'aclareixi  la  informació  sobre  la  impossibilitat  de  col·locació  i  les
directrius al·ludides.

José L. Gómez Sánchez de la AV Sant Bernardo, comunica que la trapa de l'embornal
del carrer Soneja està trencada, sol·licita la seva reparació.

Neteja dels embornals en la rotonda del Camí Pí Gros amb Av. Camp de Montiel ja que
tornen a estar obstruïts.

Col·locació de dos guals d'obra en el grup Sant Bernardo amb Camí Pí Gros i un altre
si pot ser al parc Roselló.

Col·locació d'un semàfor i marquesina a l'altura de Pirecas, en Ctra. Almassora, grup
Roquetes, on es troba el gual d'obra. 

Que  en  l'Av.  Camp  de  Montiel  entre  l'ambulatori  i  l'Av.  Almassora,  es  col·loqui
senyalització lumínica, ja que hi ha unes tanques per obres i no es veuen, sent perillós.

Eva Lidón Barreda, exposa la necessitat de col·locació de contenidors de roba, oli usat
i piles en el grup Lourdes en els llocs que es considerin convenients.

Jorge Ernesto Porcar, de CEIP Antonio Armelles, exposa la necessitat del farciment
dels escocells de les palmeres en el grup Roquetes que es troben en zona del centre
cívic.

Reforç de la il·luminació en la plaça del grup Roquetes, lateral sud del centre cívic, on
es troben els contenidors d'escombraries.

Mª. Jesús Garrido Moya, manifesta que en l'Av. Camp de Montiel es troba la vorera en
obres,  hi  ha dos forats profunds sense trapa sent  perillós.  Sol·licita  siguin  posades
aquestes trapes a l'efecte d'evitar accidents amb els vianants.
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Que en l'Av. Camp de Montiel, en la zona d'obra, existeixen herbes entre la vorera i la
carretera, que l'escombrariaire intenta llevar-les però que no se li proporciona aixada,
sol·licita que es llevin o se de la instrumentació necessària a l'operària.

Sol·licita amarrament o fixació al sòl dels contenidors situats en l'Av. Camp de Montiel,
els que no es mouen del lloc, ja que amb l'aire acaben estant tirats pel sòl o en la via
púbica. 

José L. Gómez Sánchez, AV Sant Bernardo sol·licita vigilància policial al parc Roselló
ja que es consumeix drogues i deixen a més substàncies al parc, sent perillós per als
usuaris. 

I sent les vint hores i cinquanta-vuit  minuts de la data indicada en l'encapçalament, per
no haver-hi més assumptes que tractar, la Presidenta alça la sessió, de tot això, com a
Secretària  en  dono  fe  i,  per  deixar-ne  constància,  alce  la  present  acta  que  signe
juntament amb la Presidenta de la Junta Municipal de Districte Sud. 
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En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter
Personal. 

En  caso  de  contener  este  documento
datos  de  carácter  personal  objeto  de
protección, estos se encuentran omitidos
o  sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de
Protección  de  Datos  de  Carácter

Personal. 
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